



**GREEN
TECHNOLOGY**

LUNASPOT

型格射燈盡展LED科技之長 Stylish Compact LED Spots Pack Big Power

射燈的照明和佈局十分影響商品和展覽品的吸引力，而設計時尚，兼具節能功效及安裝簡便的射燈，更是設計師得心應手的工具。思迪國際（香港）有限公司在照明業內擁有豐富的製造及設計經驗，以這盞「Lunaspot」為例，六個大功率的LED燈泡已相當於一般的60W燈泡，其壽命卻高達50,000小時，約為普通燈泡的50倍。此燈適用於全球通用的導軌，可隨意移動，兼有三重電路的變壓器可供獨立開關，有助節能。

Spotlights are the soul of visual merchandising and exhibit display as they set the mood with light and shadow to heighten the charm of goods. Designers are always looking for spotlights that combine chic design, energy efficiency and easy installation. ZD International (HK) Limited has years of experience in lighting equipment design and manufacture. Take their product Lunaspot for example. Merely six high-performance LED bulbs deliver the brightness of a 60W light bulb with an extended lifetime as long as 50,000 hours, 50 times longer than incandescent bulbs. Lunaspot can be installed on universal lighting tracks for ultimate flexibility in positioning the heads. Better still, it operates on a triple-output AC adapter with independent switches to save energy.

* 思迪國際(香港)有限公司於2014年加入科學園。如欲瀏覽更多資料，請掃描QR碼。

* ZD International (HK) Limited has been running its office at Hong Kong Science Park since 2014. More information is available by scanning the QR code.

